

Title (en)

Form panel comprising a device for guiding a spacer stem

Title (de)

Schalwand, die eine Führungsvorrichtung für eine Verstrebungsstange umfasst

Title (fr)

Banche de coffrage comportant un dispositif de guidage d'une tige d'entretoise

Publication

EP 2604775 A1 20130619 (FR)

Application

EP 12008223 A 20121210

Priority

FR 1161743 A 20111216

Abstract (en)

The panel has a flat shuttering front face (AV) in which a spacer opening (2) is formed, and a back face (AR) on which a guiding device (5) is mounted, where the device guides a spacer rod (1) through the spacer opening. The device comprises a bearing support i.e. support plate (51), adapted to be in contact with a clamping nut (3) locking a position of the rod in the spacer opening. The device comprises a displacement unit for displacing the support plate with respect to the front face of the panel. The displacement unit moves the support plate between locking and release positions. An independent claim is also included for a method for withdrawing a spacer rod mounted between two opposite form panels.

Abstract (fr)

Une banche de coffrage comportant une face avant cofrante (AV) dans laquelle est formé au moins un orifice d'entretoise (2) et une face arrière (AR) sur laquelle est monté un dispositif (5) de guidage d'une tige d'entretoise (1) à travers ledit orifice d'entretoise (2), ledit dispositif de guidage (5) comportant un support d'appui (51) adapté pour être en contact avec un écrou de serrage (3) verrouillant la position de la tige d'entretoise (1) dans ledit orifice d'entretoise (2), le dispositif de guidage (5) comportant des moyens de déplacement du support d'appui (51) par rapport à la face avant cofrante (AV) de la banche.

IPC 8 full level

E04G 17/06 (2006.01); **E04G 17/065** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 17/002 (2013.01); **E04G 17/0642** (2013.01); **E04G 17/0651** (2013.01); **E04G 17/0652** (2013.01); **E04G 2011/067** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 102010003017 A1 20110922 - PERI GMBH [DE]
- [A] EP 1854941 A2 20071114 - ROBUSTA GAUKEL GMBH & CO KG [DE]
- [A] FR 2944329 A1 20101015 - SATECO SA [FR]
- [A] FR 2751358 A1 19980123 - OUTINORD ST AMAND [FR]

Cited by

FR3035905A1; FR3080132A1; GB2574705A; GB2574705B

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2604775 A1 20130619; EP 2604775 B1 20150211; FR 2984385 A1 20130621; FR 2984385 B1 20140523

DOCDB simple family (application)

EP 12008223 A 20121210; FR 1161743 A 20111216